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PROTOKÓŁ Nr LXI/14 
z obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

zwołanej na wniosek Burmistrza Pyrzyc 
na dzień 03 września 2014 r. 

 
godzina rozpoczęcia – 07:20; 

godzina zamknięcia – 07:25; 

 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – W dniu 27 sierpnia 2014 r. wpłynął 
wniosek Burmistrza Pyrzyc o zwołanie sesji Rady Miejskiej z proponowanym 
porządkiem obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 
marca 1990 r. (Dz. U. z 2013r. poz. 594, poz. 645, poz. 118) zwołałem obrady LXI sesji 
Rady Miejskiej w Pyrzycach na dzień dzisiejszy, na godzinę 7:15. Zwołując sesję na 
godzinę 7:15 kierowałem się tym, że w naszym gronie są nauczyciele, urzędnicy, 
żeby każdy mógł w miarę możliwości i w terminie pójść do pracy. 
 

 Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 Przywitał radnych, Panią Zastępcę Burmistrza, Pana Kierownika Wydz. IKiOŚ 
– Andrzeja Ogrodowicza.  
  

 Stwierdził, iż na 15 Radnych obecnych jest 10 radnych, nieobecna Radna 
Joanna Dąbrowska, Radny Miłosz Łuszczyk, Radny Mariusz Majak, Radna Zofia 
Gumowska, Radna Małgorzata Piotrowska, co stanowi wymagane kworum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poinformował, że jeżeli będą zmiany 
do porządku obrad, to będzie potrzebna zgoda Pana Burmistrza, bo on jest 
wnioskodawcą dzisiejszej sesji. 
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 
 
Do punktu 2 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 (Druk Nr 
719/14). 
 

Projekt uchwały stanowi zał. Nr 4 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Dostałem dzisiaj takie sygnały, cóż to 
się stało, dlaczego aż w takim temacie musimy zwoływać sesję nadzwyczajną? Ja 
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oczywiście Wysoką Radę informuję, że jeżeli wniosek wpłynie, to w ciągu siedmiu 
dni taką sesję muszę zwołać, wniosek wpłynął, tak jak powiedziałem, 27 sierpnia, 
więc najpóźniej do piątku ta sesja musiałaby się odbyć i uznałem, że dzisiejszy dzień 
będzie tym dniem najkorzystniejszym ze względów organizacyjnych. 
 
Kierownik Wydz. IKiOŚ – Andrzej Ogrodowicz – Gmina Pyrzyce uczestniczy 
w programie usuwania wyrobów zawierających azbest, już po raz trzeci, jest to 
zadanie finansowane z WFOŚiGW w Szczecinie. Do czerwca zbieraliśmy wnioski 
chętnych na pozbycie się azbestu, opracowaliśmy taki harmonogram i wysłane 
zostały dokumenty do WFOŚiGW, który 11 sierpnia podjął decyzję o przyznaniu 
dotacji dla Gminy Pyrzyce. W związku z tym, żeby uruchomić dalsze procedury, 
a m.in. przetargowe o usuwanie azbestu musi być poprzedzone przetargiem 
nieograniczonym, bo jest to usługa specjalistyczna, żebym ja mógł te procedury 
wdrożyć to muszę mieć środki, czyli tą dotację w naszym budżecie. Stąd też prośba 
do Wysokiej Rady, żeby podjęła przedstawiony projekt uchwały dotyczący 
wprowadzenia po stronie dochodów i wydatków tej dotacji, która została przyznana 
przez WFOŚiGW. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Rozumiem, z załącznika do tej uchwały 
wynika, że tutaj nie ma żądnych środków, które musimy zabezpieczyć z budżetu 
Gminy? 
 
Kierownik Wydz. IKiOŚ – Andrzej Ogrodowicz – Całość jest finansowana 
z WFOŚiGW – 53.214,20 zł. 
 
Radny Krzysztof Dubicki – Czy to zadanie musi być wykonane w tym roku i w tym 
roku rozliczone, czy może być przesunięte na przyszły rok? 
 
Kierownik Wydz. IKiOŚ – Andrzej Ogrodowicz – Pośpiech jest spowodowany tym, 
że to zadanie musi być zakończone do 15 października 2014r. i rozliczone do 15 
listopada tez tego roku. To jest taki warunek, że w ciągu 3-ch miesięcy od podpisania 
umowy z WFOŚiGW zadanie musi być zrealizowane. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Stąd taki pośpiech, że musieliśmy się 
w trybie sesji nadzwyczajnej spotkać. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Czy na terenie naszej Gminy jest 
jeszcze dużo takich instytucji z azbestem, czy jest jakieś rozeznanie, czyli budynki, 
stodoły i inne? 
 
Kierownik Wydz. IKiOŚ – Andrzej Ogrodowicz – Mamy zinwentaryzowane 
wszystkie obiekty, które posiadają jeszcze pokrycia dachowe. Program ten jest 
realizowany do 2032 r., także mamy nadzieję, że uporamy się z tym, ale jest taki 
problem, że WFOŚiGW finansuje demontaż, utylizację, czy jak ktoś sam już 
zdemontował to wywóz i utylizację, natomiast, jeżeli ktoś zdjął pokrycie dachowa z 
azbestu, to musi we własnym zakresie sobie pokryć, na to dotacji nie ma. 
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Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2014 (Druk Nr 719/14)  
 
Wynik głosowania: 
 Stan na sali - 10; za - 10; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Uchwała Nr LXI/539/14 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak - Zamknął obrady LXI sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach. 
 
 

Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
            Przewodniczący Rady 
 
                Ryszard Grzesiak  
 


